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Jeg har været med i rigtig mange år – og helt 
siden foreningen var Blegind 
Ungdomsforening. Jeg startede som 
børnespiller, hvor vi spillede på græs i 
Blegind om sommeren, og i Hørning hallen 
om vinteren.  
 
Helt fra start har det været naturligt for mig 
at hjælpe med frivillige opgaver. Dengang i 
BUF var der rigtig mange opgaver som ikke 
nødvendigvis alle drejede sig om håndbold, 
men der var et unikt fællesskab, og alle hjalp 
til på den ene eller anden måde. Vi havde 
ikke sponsorer på samme måde som vi 
kender det i dag, så indtægterne blev hentet 
på andre måder og jeg har bl.a. sat 
blomsterpinde i, arbejdet på festival, afholdt 
loppemarked og sat udlejningstelt op. Vi 
malede klubhus og kridtede baner op til 
sommerbold, og havde det sjovt imens ����  
 
Efter vi blev til Hørning håndbold har jeg 
både været spiller, træner, i ungdoms- og 
seniorudvalg, turneringsansvarlig, sekretær, 

bestyrelsesmedlem, formand, i hallens repræsentantskab, og nu igen turneringsansvarlig.   
 
Jeg bor ikke selv i Hørning /Blegind, og har faktisk ikke gjort det i 20 år. Men mit hjerte er blåt, 
jeg elsker at være i Hørning Hallen, og sammenholdet, de fantastiske og dygtige mennesker 
der er omkring klubben, og det helt specielle det er, at give gode oplevelser – både håndbold 
og sociale – til spillerne gør, at jeg stadig er frivillig i klubben. – Også selvom det kan være 
svært at balancere med arbejde, børn/familie og andre frivillige opgaver.   
 
 
 
 
 
 
 


